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Abstract (en)
Method for hardening reinforcing bars for concrete, in particular weldable reinforcing bars produced by hot rolling, the reinforcing bars being
subjected to cold mechanical deformation in a continuous process and thereby adjusted, inter alia, in respect of their yield strength and breaking
elongation. The reinforcing bars are subjected to multi-stage bending, without torsion, around a bending roller (5, 6) in various equidistant, mutually
offset bending planes and thereby cold work/hardened in the bending planes along a plurality of superposed axes. In the process, a lengthening of
the reinforcing rods is achieved. The yield strength and breaking elongation are adjusted by the extent of this lengthening. A device for carrying out
the method is also disclosed. <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zur Verfestigung von Betonstahl, insbesondere von schweißbarem Betonstahl, der durch Warmwalzen hergestellt wurde, wobei der
Betonstahl kontinuierlich im Durchlaufverfahren kalt einer mechanischen Verformung unterworfen und dadurch unter anderem in bezug auf seine
Streckgrenze und seine Dehnung eingestellt wird. Der Betonstahl wird im torsionsfreien Durchlauf in verschiedenen Biegeebenen, die äquidistant
gegeneinander versetzt sind, einer mehrstufigen Biegeverformung um eine Biegerolle (5, 6) unterworfen sowie dadurch in den Biegeebenen
superponiert mehrachsig kaltverfestigt. Dabei wird eine Verlängerung des Betonstahls erreicht. Die Streckgrenze sowie die Dehnung werden durch
das Maß dieser Verlängerung eingestellt. - Auch eine Anlage zur Durchführung des Verfahrens wird angegeben. <IMAGE>
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